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ACTA DE LA 29ena ASSEMBLEA GENERAL DE LA FEDERACIÓ DE MUNICIPIS DE CATALUNYA, 
CELEBRADA EL DIA 19 D’OCTUBRE DE 2018, A LA SEU DE L’ENTITAT 

 

S’inicia la programació prevista de la 29ena Assemblea General de la Federació de Municipis de Catalunya amb 
l’acte d’obertura quan són les 13.07 h. Són presents els electes locals associats a l’entitat que s’han acreditat i 
que després es diran i els assistents convidats. A la Mesa de l’Assemblea General ocupen el seu lloc els 
membres següents : Josep Felix Ballesteros, Alcalde de Tarragona i Vicepresident de l’FMC, Laura Campos, 
Alcaldessa de Montcada i Reixac i Vicepresidenta de l’FMC, Josep Salom, Alcalde de Tona i Vicepresident de 
l’FMC,  Olga Carbonell, Alcaldessa de Sant Climent de Sescebes, Lluïsa Moret, Alcaldessa de Sant Boi i Juan 
Ignacio Soto Valle, Secretari General de l’FMC. A l’Assemblea General el cens total d’inscrits acreditats davant la 
Secretaria General i del qual s’ha donat compte al Comitè Executiu és de 89 inscrits, 36 vots delegats, 430 vots 
acreditats. Vots totals 466. Al començament de la sessió de l’Assemblea General estan acreditats a la sala 65 
assistents que representen un total de 291 vots. 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 

Xavier Amor, president  

Molt bon dia a tots i a totes. Moltes gràcies per participar en aquesta 29a ja Assemblea de l’FMC. Si no hi ha res, 
com hem informat ja al Comitè Executiu, serà l’última Assemblea ordinària del  mandat perquè ja anirem a les 
eleccions locals i, per tant, hi haurà renovació de la direcció de l’entitat. Vull agrair-vos l’esforç per fer avui un 
forat a l’agenda un divendres, segurament tots estem preparant ordenances i pressupostos i, per tant, gràcies 
per estar avui amb nosaltres.  
 
Passo la paraula al secretari general perquè una mica puguem començar explicant l’ordre del dia i la constitució 
de l’Assemblea. 
 
Juan Ignacio Soto, secretari general 

 
Bon dia a tots i a totes, gràcies president. D’acord amb els Estatuts de la nostra entitat, i conforme a l’acord del 
comitè executiu, procedim a la constitució de la mesa de l’Assemblea amb les regles que provenen dels nostres 
Estatuts, el Reglament de l’Assemblea, aprovat pel Comitè Executiu, i la composició d’aquesta Mesa. D’acord 
amb això, la composició de la Mesa de l’Assemblea, acordada pel Comitè Executiu, està formada, està integrada 
per: José Fèlix Ballesteros, alcalde de Tarragona i vicepresident de l’entitat; Olga Carbonell, en representació per 
substitució d’Antoni Massana, alcalde de Vacarisses i vicepresident de l’entitat; Laura Campos, alcaldessa de 
Montcada i Reixac i vicepresidenta de l’entitat; el president Xavier Amor, alcalde de Pineda de Mar; Josep 
Salom, alcalde de Tona i vicepresident de l’entitat, i l’alcaldessa de Sant Boi, Lluïsa Moret, que exercirà la funció 
de secretària de la Mesa de l’Assemblea. 
 
Les normes reglamentàries són les que ja es van proposar, han estat publicitades al portal de transparència de 
l’entitat, juntament amb la convocatòria. L’ordre del dia d’aquesta sessió és el que a continuació es detalla: 
 
- Aprovació de l’ordre del dia, del Reglament i elecció de la Mesa. Serà el primer punt que s’haurà de votar. 
- L’aprovació, si escau, de l’acta de la sessió ordinària d’1 de desembre de 2017 d’aquesta Assemblea General. 
- El pressupost corresponent a l’exercici 2018, amb ratificació de l’acord d’aprovació pres pel Comitè Executiu de 
l’FMC de data 18 de juny d’enguany. 
- Els comptes anuals corresponents a l’exercici econòmic de 2017, formulats i elevats a aquesta Assemblea pel 
Comitè Executiu també de 18 de juny d’enguany, amb ratificació d’aquest acord. 
- Memòria d’activitats de gestió de l’entitat corresponent al 2017, ratificació també de l’acord del Comitè Executiu 
de data 18 de juny de 2018. 
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- Hi ha una proposta sobrevinguda de substitució de vacants al Comitè Executiu per substituir la vacant de 
l’exalcalde de Parets del Vallès, Sergi Mingote, una proposta per ser coberta la vacant per l’alcalde de la 
Llagosta, Sr. Óscar Sierra. 
- I finalment el punt número 7, el torn obert de paraules. 
 
Ara s’haurien de votar aquestes normes de desenvolupament de l’Assemblea, la composició de la Mesa i l’ordre 
del dia. Moltes gràcies.  
 
1. Aprovació de l’ordre del dia, del Reglament i elecció de la Mesa. 
 
Xavier Amor, president 
 
La votació, com fem en cada Assemblea, com sabeu teniu diferents cartolines de color: el verd seria votació a 
favor, el vermell en contra, el blau seria l’abstenció i el blanc seria el vot en blanc. Per tant, començaríem votant 
aquests punts.  
 
Resultat de la votació : Per unanimitat queda aprovat l’ordre del dia, el reglament i l’elecció de la mesa.  
 
El president declara formalment constituïda la Mesa de l’Assemblea i queda obert l’ordre del dia de la sessió. 
 
2. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió ordinària de l’1 de desembre de 2017. 
 
Abans he donat la benvinguda, us he donat la benvinguda però voldria fer una benvinguda especial perquè hi ha 
un grup d’alcaldes, i no sé si alcaldesses, però sí que hi ha un grup d’alcaldes que per primera vegada estan en 
aquesta Assemblea. Veig l’Alcalde de Blanes i veig també l’alcalde de Badalona; així que vull donar-los també la 
benvinguda d’una manera especial. 
I ara sí comencem l’ordre del dia, amb l’aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior que és la de l’1 de 
desembre de 2017. Si hi ha algun comentari a l’acta que algú vulgui fer. No? Doncs la donem per aprovada. 
 
Resultat de la votació: S’aprova per majoria dels 65 assistents presents acreditats que representen, amb una 
abstenció.  
 
 
3. Pressupost de l’entitat corresponent a l’exercici  2018. Ratificació de l’acord d’aprovació del Comitè 
Executiu de 18 de juny de 2018. 

“L’article 25 dels Estatuts de l’entitat atribueixen la competència per aprovar el pressupost a l’Assemblea 
General. D’acord amb això, s’ha elaborat el pressupost general de l’entitat de l’any 2018 de conformitat amb 
l’estructura i recomanacions tècniques proposades pel Consell de Col·legis de Secretaris, Interventors i 
Tresorers de l’Administració local de Catalunya, segons el conveni formalitzat amb aquesta entitat en data 1 de 
setembre de 2014. 

D’acord amb la nova estructura pressupostària i de comptabilitat seguida per a la confecció del pressupost, 
l’activitat econòmica i financera de la Federació de Municipis de Catalunya es registra a través del Pla General 
Comptable (PGC) de forma que permetrà fer el seguiment de l’execució pressupostària de forma instantània i 
automàtica, a partir de la comptabilitat, sense que calgui realitzar cap càlcul addicional de conversió. Així, la nova 
estructura pressupostària de l’FMC permetrà un seguiment i avaluació permanent de tota l’activitat econòmica 
financera durant l’exercici i facilitarà una major informació i, si s’escau, l’adopció de les mesures correctores que 
siguin necessàries; tot això a partir de la informació proporcionada per la comptabilitat i dels indicadors d’activitat 
associats als objectius. 

El resum del pressupost d’ingressos i despeses el conforma el següent quadre: 
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ESTAT D'INGRESSOS. Compte PGC

ACTIVITAT 1 

FORMACIÓ I 

ACTIVITATS 

ASSISTENCIALS

ACTIVITAT 2 

COMUNICACIÓ I 

PROJECCIÓ 

INSTITUCIONAL

ACTIVITAT 3 

SERVEIS GENERALS 

I SUPORT LOCAL TOTAL

Quotes ens associats 0,00 0,00 1.540.906,14 1.540.906,14

Aportacions 0,00 0,00 300.000,00 300.000,00

Subvencions oficials a l'activitat 132.990,00 0,00 0,00 132.990,00

Altres ingressos accessoris i altres de gestió corrent 115.000,00 2.000,00 0,00 117.000,00

Ingressos financers 0,00 0,00 0,00 0,00

Ingressos excepcionals 0,00 0,00 1.000,00 1.000,00

TOTAL INGRESSOS 247.990,00 2.000,00 1.841.906,14 2.091.896,14

ESTAT DE DESPESES. Compte PGC

Despeses de personal 49.350,89 61.522,93 797.787,61 908.661,43

Formació, Jornades 295.900,00 0,00 20.000,00 315.900,00

Aportacions a entitats 0,00 0,00 216.205,00 216.205,00

Despeses de la Seu Social 0,00 0,00 205.000,00 205.000,00

Despeses de funcionament 0,00 30.000,00 118.000,00 148.000,00

Serveis externs 30.000,00 0,00 60.000,00 90.000,00

Publicacions 0,00 60.000,00 0,00 60.000,00

Desplaçaments i altres de representació 0,00 0,00 44.500,00 44.500,00

Altres despeses 2.700,00 0,00 287.435,92 290.135,92

TOTAL DESPESES 377.950,89 151.522,93 1.748.928,53 2.278.402,35

BENEFICI (+) /PÈRDUA (-) PRESSUPOST ECONÒMIC -129.960,89 -149.522,93 92.977,61 -186.506,21

INVERSIONS. Compte PGC

Inversions 0,00 0,00 25.000,00 25.000,00

ELIMINACIÓ DESPESES NO FINANCERES: DOTACIÓ 

AMORTITZACIÓ 0,00 0,00 -7.000,00 -7.000,00

SUPERÀVIT (+) / DÈFICIT (-) PRESSUPOST FINANCER -129.960,89 -149.522,93 74.977,61 -204.506,21  

Quadre 1 

 
A més de la nova estructura pressupostària, són destacables les limitacions en la despesa, seguint un criteri 
d’austeritat. En aquest aspecte, el document pressupostari integra les Normes generals de funcionament i control 
de l’entitat aprovades en la seva versió actual. 
 

 
 

Quadre 2 
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El Consell de CSITAL de Catalunya ha emès un informe tècnic favorable en relació a l’adequació de l’estructura 
tècnica i comptable d’aquest pressupost a la normativa d’aplicació, les conclusions del qual és del tenor literal 
següent: “A la vista de tot el que s’ha exposat, es pot concloure que la proposta de pressupost per a 
l’exercici 2018 elaborada per la Secretaria General de l’FMC que s’haurà de presentar al Comitè Executiu per a 
què l’elevi a l’Assemblea per a la seva aprovació, d’acord amb els Estatuts de l’entitat i amb els articles 2 i 3 de 
les Normes generals de funcionament administratiu i control de l’FMC aprovades pel Comitè Executiu en sessió 
de 16 de desembre de 2014,  és coherent i consistent en la seva forma i en el seu contingut, que les 
previsions d’ingressos i despeses estan adequadament justificades i són raonables d’acord amb les 
hipòtesis plantejades, amb els objectius formulats i amb les activitats a desenvolupar i que l’FMC 
disposa de capacitat de finançament suficient per finançar el dèficit pressupostari resultant, garantint, en 
tot cas, l’equilibri patrimonial de l’entitat i la seva solvència”. 

En raó de tot això, a proposta del Comitè Executiu de l’entitat, s’eleva a l’Assemblea General la següent proposta 
d’acord: 

Únic.- RATIFICAR l’acord del Comitè Executiu del 18 de juny de 2018 d’aprovació del pressupost de l’exercici 
econòmic 2018, de conformitat amb l’Annex I que s’adjunta a la proposta, amb un total de 96 folis, rubricats i 
segellats pel secretari general, a tots els efectes legals”.  

 
Xavier Amor, president 
 
El punt 3, com deia, el pressupost de l’entitat. Aquest pressupost és un pressupost que ha estat elaborat per la 
Secretaria General de l’entitat, amb un informe de conformitat. Com sabeu, després que vam signar amb el 
Col·legi de Secretaris, Interventors i Tresorers de Catalunya la col·laboració amb l’entitat per poder fer aquest 
pressupost; per tant, amb un informe de conformitat que tenim del Col·legi de Secretaris, Interventors i Tresorers 
d’Administració Local de Catalunya que compleix amb els paràmetres formals i d’informació i que té una 
estructura que deriva de les Normes generals de funcionament i control de l’entitat. És un pressupost de 
contenció, que continua la tendència que vam iniciar el 2013 i que conclou un cicle de 5 anys en els quals la 
transparència, l’austeritat i la dotació de regles per al control de la despesa han estat les línies vertebrals de la 
nova governança de la nostra entitat. Mantenim en aquest pressupost la rebaixa del 16% de les quotes 
acordades per al 2016; sabeu que vam decidir el 2016 una rebaixa de quotes i això ha possibilitat l’estalvi de 
més d’1M€ en quotes del conjunt de les entitats en aquests anys. És un pressupost que parteix inicialment, com 
els dos anteriors, d’un dèficit inicial que sempre agafem el compromís d’anar-lo eixugant amb la despesa corrent 
en l’exercici; és a dir, que aquest també, com ens explicaran, parteix d’un petit dèficit inicial que, intentem eixugar 
amb el rigor de la gestió de la despesa i la solvència econòmica i financera que té l’entitat. El tancament de 2017 
reflexa com el dèficit inicial va estar i ha estat en part substancial absorbit per l’estalvi d’altres partides, com deia 
abans, de despesa corrent. Pel que fa a l’estructura de la nostra entitat, per al Capítol 1 un dels objectius era 
tampoc créixer la nostra plantilla; dir-vos que a dia d’avui la nostra plantilla és de 15 persones, similar a 
l’estructura que tenen altres entitats municipalistes com és, per exemple l’Eudel del País Basc que en tenen 19, i 
en aquest cas molt per sota d’altres estructures municipalistes ja sigui de Catalunya com també de la resta de 
l’Estat. Es consolida en pro de la transparència la publicació del cens de quotes d’associats de l’entitat, que com 
sabeu també publiquem, i el procediment d’aprovació de les quotes en el marc de les normes de funcionament i 
control de l’entitat que s’integren anualment al pressupost.  
 
I, dit això, el pressupost que elevem a la vostra aprovació és un pressupost de 2’2M€ i també dir, perquè és una 
xifra que nosaltres vam voler que estigués present, dir-vos que l’entitat disposa d’una salut financera bona en el 
sentit que disposem d’un recursos de prop de  2’6M€ i, per tant, això vol dir que tenim salut econòmic-finançera 
per poder continuar fent activitats. 
 
Per explicar dades més concretes del pressupost, passaré i cediré la paraula al Sr. Joan Ramon Sagalés que és 
l’interventor-tresorer d’Administració local que ha designat el CSITAL de Catalunya  
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Joan Ramon Sagalés, interventor-tresorer d’Administració local 
 
Molt bon dia a tothom. Com ja ha exposat el senyor president, poca cosa per no entrar en detall puc afegir al que 
ja ha dit, llevat d’explicar una mica la tasca que hem desenvolupat a través del conveni aquest de col·laboració, 
aquest protocol de col·laboració entre l’FMC i el Consell de Col·legis d’Interventors, Secretaris i Tresorers 
d’Administració local de Catalunya. La nostra tasca és elaborar un informe tècnic i extern i, per tant, independent 
sobre el pressupost que se sotmet a aprovació de l’Assemblea; això ja ho venim fent des de l’any 2015, en el 
qual es va decidir canviar el model de pressupost i, per tant, el d’aquest any s’ajusta al model aquest que es va 
implantar el 2015, així com a les Normes de funcionament i control d’aquesta entitat que també es van aprovar 
als efectes.  
 
La tasca que hem desenvolupat, bàsicament, és revisar el document pressupostari que està compost de quatre 
estats que són el pressupost, pròpiament, que és un estat de caràcter financer que posa les quantitats 
destinades a despeses de l’exercici i el seu finançament a través dels ingressos que pot obtenir la Federació. 
Després incorpora un altre estat que és el compte de pèrdues i guanys previsional, el balanç de situació 
previsional i una memòria explicativa de tot plegat. El pressupost es presenta, tots aquests estats financers que 
he anomenat es presenten amb dades comparatives del tancament de l’exercici 2016, d’acord amb la seva 
liquidació i els seus comptes debatuts al pressupost inicial del 2017, per fer-lo comparatiu amb el pressupost que 
ara se sotmet a la seva aprovació. A més, aquest document es presenta segmentat en tres nivells d’activitats a 
desenvolupar per l’entitat que són: formació i activitats assistencials, comunicació i projecció institucional i 
serveis generals i suport local. 
 
Com dic, la nostra tasca ha sigut, per una banda, comprovar que el contingut del document pressupostari s’ajusti 
a aquest model; efectivament amb això compleix, els estats previstos són els que figuren a la documentació que 
tenen i al pressupost que va aprovar en el seu dia el Comitè Executiu. Comprovar la uniformitat, és a dir que es 
mantenen l’estructura pressupostària d’un exercici a un altre per fer-lo comparatiu, perquè les dades siguin 
comparatives; no hi ha cap dificultat, el pressupost s’ajusta a l’estructura que es va proposar a l’exercici 2015 i, 
per tant, manté aquesta possibilitat de comparació entre exercicis. Comprovar, també, la congruència de la 
informació, és a dir que les dades comparatives que figuren en aquest document siguin les reals, les que figuren 
en els comptes, en el pressupost de l’exercici 2017 i en els comptes de l’exercici 2016 i també això s’ha 
comprovat i, efectivament, estan conciliades. També comprovar la consistència de la informació continguda en el 
pressupost del 2018, és a dir que les dades que figuren en els diferents estats, pressupost, pèrdues i guanys, 
balanç, memòria, no estiguin distorsionades, siguin les mateixes i també el document és consistent. Comprovar 
el contingut de la Memòria, que s’ajusti al model aquest que es va implantar el 2015 i que contingui tota la 
informació necessària per fer explicatiu aquest pressupost. Verificar la raonabilitat dels ingressos i les despeses 
previstos en el pressupost; d’acord amb la informació obtinguda, efectivament, tant uns com els altres són 
raonables aquestes previsions d’ingressos i també les de despeses. I, per últim, comprovar, verificar també que 
la capacitat financera de l’FMC és suficient, en aquest cas, per fer front al dèficit que, com ha dit el senyor 
president, el dèficit inicial està previst en el pressupost del 2018. 
 
Pel que fa a les dades més rellevants, el pressupost d’ingressos puja una quantia de 2.091.896€ que representa 
aproximadament un 1% menys que l’exercici anterior. Dintre d’aquests ingressos podem destacar que el que 
baixa d’un exercici a un altre, bàsicament, és el que són les inscripcions a cursos i les publicacions, perquè el 
que són les quotes dels ens associats es mantenen pràcticament igual i també l’aportació de la Generalitat per al 
finançament general de l’entitat també es manté igual. Val a dir que d’aquests ingressos, gairebé el 90% són de 
caràcter fix, és a dir que permeten una estabilitat en el finançament de l’entitat perquè cobreixen gairebé el 90% 
sinó el 10% restant aquell vinculat a activitats a desenvolupar durant l’exercici per la Federació. 
 
Pel que fa a les despeses el pressupost puja a 2.278.402 € que representa un increment de l’1’5%. Aquest 
increment, més o menys queda distribuït a parts iguals entre el que és despeses de personal, que està previst el 
manteniment de la plantilla, i un augment retributiu de l’1’75% per al 2019. Entre jornades i formació també es 
preveu, més o menys, un increment d’uns 6.000€ i la resta, doncs, és despeses de serveis generals i 
funcionament. 



 
 

6 

 

 
Pel que fa al resultat, efectivament, hi ha una previsió de necessitats de finançament en l’exercici 2019 de 
204.506€ que, evidentment, comporten també la part de la vessant patrimonial, el seu impacte sobre el patrimoni 
net de l’exercici que no obstant està previst que a finals d’exercici de 2019 sigui de 2.432.291€, amb la qual cosa 
es garanteix la capacitat de la Federació de finançar aquest pressupost. Un pressupost que, per altra banda, 
com ja he explicat, demostra i posa de manifest una estabilitat i una consolidació al llarg del temps perquè les 
variacions són mínimes. 
 
Finalment, la conclusió de tot plegat, per no allargar-me més, és que el pressupost que se m’ha presentat i que 
va aprovar en el seu dia el Comitè Executiu, i que ara se sotmet a avaluació d’aquesta Assemblea, és coherent i 
consistent en la seva forma i el seu contingut, que les previsions d’ingressos i les despeses estan adequadament 
justificades i són raonables d’acord amb les hipòtesis plantejades, amb els objectius formulats i amb les activitats 
a desenvolupar i que l’FMC disposa de capacitat de finançament suficient per finançar el dèficit pressupostari 
resultant, garantint, en tot cas, l’equilibri patrimonial de l’entitat i la seva solvència. Aquest seria, una mica, el 
resum del pressupost. 
 
Xavier Amor, president 
 
Molt bé, moltes gràcies.Intervencions al pressupost, a la presentació del pressupost si n’hi ha alguna? 
Sí,endavant. 
 
Olga Carbonell, alcaldessa de Sant Climent Sescebes 
 
Sí, volíem fer notar que des del nostre grup farem una abstenció. Farem una abstenció, com hem vingut fent els 
últims anys, bàsicament per dos motius: el primer, tal i com estem reiterant cada any, no estem d’acord amb la 
quota que es paga a la FEMP; entenem que 210.000€ de quota és una quantitat molt elevada i, en cap cas, no 
hem tingut un retorn, no sabem quin és el retorn que té l’FMC pel fet d’estar associats a la FEMP. Ho hem repetit 
cada any, tornem a pensar que no s’ha justificat quin és el retorn d’aquests diners i, per tant, per aquest motiu és 
un dels motius pels quals fem abstenció. El segon motiu que afegim també, tal i com vam dir l’any passat, és el 
retard també en l’aprovació d’aquests pressupostos; ja sabem que l’any passat també ho vam comentar, que 
s’han aprovat fa uns mesos pel Comitè però, malgrat tot, s’han aprovat molt tard. Sabem, i consta a l’acta, que el 
mateix president va dir que, malgrat tot, s’emmarcava dins dels paràmetres legals, però entenem que això no és 
suficient, que hem de ser més estrictes amb nosaltres mateixos i, més enllà del que puguin dir els paràmetres 
legals, aprovar uns pressupostos a l’alçada en què s’han aprovat pot indicar o podria deixar veure, d’alguna 
manera, una manca de planificació. No hem d’oblidar que els pressupostos són l’eina bàsica de planificació de 
qualsevol entitat i, en termes generals, tots els que estem aquí presents sabem quan provem els pressupostos 
dels nostres ajuntaments, com ho fem i per què ho fem. Per tant, entenem que l’FMC també ha de tenir la 
suficient planificació per poder aprovar els seus pressupostos en un estat més avançat que no el que s’ha fet. 
Bàsicament per aquests dos motius el nostre sentit de la votació serà el d’abstenció. 
 
Xavier Amor, president 
 
Moltes gràcies. Alguna qüestió més que vulgueu comentar? No?. Be, reiterar-me també en els arguments  sobre 
això que es diu “no entenem la quota d’associació”. No, no. Nosaltres som FEMP també; és a dir que estem, 
nosaltres som part de la Federació Espanyola de Municipis i Províncies(FEMP). Així es va decidir en el seu dia i 
es va establir aquesta quota a través d’un conveni perquè el fet de pagar-ho individualment sortiria molt més cara 
la suma de les quotes de tots els municipis associatsi, per tant, es va decidir fer aquest conveni de col·laboració i 
el retorn és poder estar també en moltes de les preses de decisions o debats que s’estan portant a terme a nivell 
de normativa estatal. De fet, sabeu que participo en la Junta de Govern de la FEMP i per tant allà, cada mes 
passen per allà moltíssimes de les normatives. Pel que fa al termini del pressupost, el més important és que vam 
fer al juny amb l’aprovació per l’Executiva; com vam dir també, estem dintre dels marcs que marca la llei: Bé, 
prenem nota dels comentaris, però nosaltres sí que defensarem, en aquest cas el grup que represento, 
defensem tant aquesta quota i entenem que els pressupostos en aquest cas estem dins dels paràmetres de la 
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llei. El més important és que el pressupost es va complint i, en aquest cas, en el punt següent veurem també que 
els comptes es van complint. 
 
Alguna qüestió més sobre aquest punt? No? Doncs hem d’aprovar, hem d’aprovar. Vots a favor del pressupost? 
Vots en contra del pressupost? Abstenció al pressupost? Vot en blanc?  
 
Resultat de la votació: S’aprova per majoria del 72 presents acreditats en el moment de la votació, amb 9 
abstencions quedaria aprovat el pressupost de l’entitat. 
 
Juan Ignacio Soto, secretari general 
 
Els presents a la sala abans de la votació eren 72, que representen 328 vots totals, per a constància en acta. 
 
 
4. Comptes anuals corresponents a l’exercici econòmic de 2017. Formulats i elevats a l’Assemblea 
General pel Comitè Executiu del 18 de juny de 2018. Ratificació. 
 
“El Comitè Executiu de l’FMC en data 18 de juny d’enguany va adoptar el següent acord: “Punt 2. Formulació 
dels comptes anuals de l’entitat corresponents a l’exercici 2017. L’article 33.j) del Estatuts de la Federació 
de Municipis de Catalunya atribueix al Comitè Executiu l’elaboració del pressupost i dels comptes anuals. En 
execució d’aquesta previsió estatutària han estat preparats els comptes anuals corresponents a l’exercici 
econòmic de 2017 per la Secretaria General i aquesta Presidència.  
 
De conformitat amb la nova normativa d’auditoria, aquests comptes anuals han estat degudament auditats 
d’acord amb l’informe d’auditoria independent, comptes anuals i informe executiu de l’exercici finalitzat a 31 de 
desembre de 2017, que obra a l’expedient i que s’integra en aquesta proposta a tots els efectes legals.  
 
En virtut de tot això, aquesta presidència eleva al Comitè Executiu la següent proposta d’acord: 
 
Únic.- APROVAR la formulació del comptes anuals corresponents a l’exercici de 2017 elaborats que en 
compliment del que preveu l’article 25 dels Estatuts de l’FMC hauran de ser sotmesos a l’aprovació de 
l’Assemblea General, conforme als documents que degudament diligenciats per la Secretaria General estan 
annexats a la proposta i que s’integren en aquest acord a tots els efectes legals. ”  

De conformitat amb el que estableix l’article 25 des Estatuts vigents de l’FMC procedeix sotmetre aquest acord a 
l’aprovació de l’Assemblea General tot i significant que el contingut de l’informe d’auditoria no revela cap 
incidència rellevant i que la Carta de Recomanacions indica que les incidències que han estat objecte 
d’observació o bé han estat esmenades en el moment d’emissió o bé estan en tràmit d’esmena. La 
documentació comprensiva del compte, l’auditoria sencera, la carta de recomanacions i l’acta de la sessió del 
Comitè Executiu en aquesta part amb les deliberacions i votació estan disponibles des del moment de la 

formulació del compte al portal de transparència de la pàgina web de l’FMC www.fmc.cat 

En virtut de tot això, es proposa a l’Assemblea General l’aprovació del següent acord: 

PRIMER.-Ratificar l’acord del Comitè Executiu de data 18 de juny de 2018 i, en conseqüència, aprovar els 
comptes anuals de l’entitat corresponents a l’exercici 2017, degudament auditats, de conformitat i als efectes 
previstos als articles 25 i concordants dels Estatuts vigents de l’FMC, conforme als documents que s’annexen en 
aquesta proposta i s’integra en aquest acord a tots els efectes legals mitjançant diligència de la Secretaria 
General. 

SEGON.- Facultar el secretari general perquè emeti els documents tipus i/o formularis corresponents a la 
tramitació dels comptes aprovats davant dels registres públics corresponents”. 

 
 
 

http://www.fmc.cat/
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Xavier Amor, president 
 
Seguim. El punt 4 és els comptes anuals corresponents a l’exercici econòmic de 2017, formulats i elevats a 
l’Assemblea General pel Comitè Executiu també del 18 de juny de 2018 i, per tant, ratificaríem aquests 
comptes.Dos punts abans de passar la paraula al Sr. José Luis Galipienso, que és l’advocat consultor i auditor 
que ens presentarà els comptes. Dir només que el 2014 vam posar en marxa el Portal de Transparència i les 
Normes generals de funcionament i control de l’FMC; els comptes anuals auditats en aquest darrers quatre anys, 
del 2014 al 2017, que estan publicats com deia, rebel·len l’esforç de l’entitat en una gestió rigorosa, tot i la seva 
naturalesa juridicoprivada; es a dir, perquè us feu una idea, estem actuant amb paràmetres d’entitat pública tot i 
ser entitat privada. Això vol dir que estem aplicant mesures encara de transparència més enllà del que se’ns 
podia obligar. Fruit del compromís amb la nova governança de l’entitat, dir-vos també que el 2015 vam aprovar 
un programa de compliance i continuem encara sent l’única entitat municipalista que té un programa d’aquestes 
característiques per evitar, en aquest cas, riscos que tenen a veure amb la gestió dels comptes. 
 
I ara sí, no m’allargo més, cedeixo la paraula al Sr. José Luis Galipienso  
 
José Luis Galipienso, lletrat d’Auren Consultors 
 
Bien, buenos días a todos. Por mi parte la exposición va a ser sobre la liquidación del presupuesto del ejercicio 
de 2017, que lo vamos a hacer comparado con el presupuesto que se aprobó en la anterior Asamblea en el 2017 
para ver un poco cuál ha sido el resultado del ejercicio, que viene a ser, como explicaba al principio el 
presidente, un presupuesto de continuidad de los últimos presupuestos presentados desde el 2013. Lo que 
analizaremos, tenéis toda la información económica, tenéis las auditorías, tenéis la información presupuestaria 
dentro de todo este expediente; entonces aquí lo que voy a hacer es, sencillamente, señalar los elementos que 
me parece que son más importantes para entender cómo ha funcionado el ejercicio que estamos aprobando en 
este momento. El presupuesto inicial, prácticamente era de continuidad respecto al ejercicio anterior; yo, en todo 
caso, matizaría que sí que es cierto que en el presupuesto del ejercicio de 2017 una de las únicas 
modificaciones que se planteó, como importante a efectos de poder prestar más servicios a los asociados, era 
un incremento de la partida de formación y jornadas, que ese será básicamente, como después veremos, es uno 
de los elementos que este año se ha incrementado en cuanto a la actividad, y por lo tanto supone una pequeña 
desviación respecto al ejercicio anterior. 
 
En general se han cumplido las previsiones, con pequeñas variables. Los gastos de sede social y 
funcionamiento general de la actividad estaban previstos en 324.000€ y el presupuesto era de 331.000€, con lo 
cual hay una pequeña reducción pero, también, prácticamente se cumplen las previsiones establecidas. Esto 
supone un 15% del total, con lo cual, entre estas dos partidas, gastos de personal y sede social, nos vamos a 
más de la mitad del gasto controlado por la Federación.  
 
Los siguientes gastos a comentar son las dotaciones para insolvencias, que serían el concepto que tenéis dentro 
de los balances como “otros gastos”, que estaba previsto en 300.143€ y al final, fruto de una mejora del cobro y 
de la reducción, por tanto, de la dotación para las insolvencias, ha quedado establecido en 150.617€. En 
definitiva, el total del gasto del ejercicio és de 2.130.532€. El presupuesto inicial del ejercicio 2017 era de 
2.256.940€, por lo cual al final hemos tenido una reducción en el gasto previsto de en torno a los 126.000€. 
Respecto al ejercicio 2016, comparando para ver el volumen de gastos que se ha obtenido finalmente, tenemos 
un 3% de incremento que básicamente se corresponde con el incremento en formación y  jornadas. Resultado 
de todo esto, al final ha sido un déficit que estaba previsto en 144.000€ y se ha reducido y ha quedado un déficit 
en 31.263€; que, a la vista del balance que tiene la entidad, de los recursos propios y de la generación de 
liquidez anual que tiene, no genera ningún problema ni comporta ningún riesgo para la entidad. 
 
Esta es la situación a grandes rasgos. En el informe tenéis muchísima más información y también teneis la 
auditoría, además de los controles que comentaba Joan R. Sagalés No obstante, cualquier información adicional 
estamos a vuestra disposición.  
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Xavier Amor, president 
 
Moltes gràcies.  No sé si hi ha alguna intervenció que vulgueu fer en relació a l’explicació dels comptes. No? 
Doncs moltes gràcies i passarem a la votació, que això sí que ho hem de fer. Vots a favor dels comptes? Molt 
bé. Abstenció? Vots en contra? Vots en blanc? Doncs queden aprovats els comptes també, per unanimitat. 
 
Juan Ignacio Soto, secretari general 
 
Estan acreditats a la Sala 78 assistents que representen 394 vots totals, per a constància en acta. 
 
Resultat de la votació:  
 
Unanimitat  
 
 
5. Memòria d’activitats i de gestió de l’entitat corresponent a l’any 2017. Ratificació de l’acord 
d’aprovació del Comitè Executiu del 18 de juny de 2018. 

“L’article 25 del Estatuts atribueix a l’Assemblea General l’aprovació de la Memòria de gestió de l’entitat. Per tal 
de donar compliment aquesta previsió, la Federació de Municipis de Catalunya (FMC) i la Fundació Carles Pi i 
Sunyer d’Estudis Autonòmics i Locals van formalitzar un conveni en data 6 de juny de 2017 per a la realització de 
la memòria anual de l’entitat que contemplés de forma integrada i sistemàtica la gestió duta a terme durant 
l’exercici 2017.  

En execució de les previsions d’aquest conveni, s’ha elaborat la Memòria de la Federació de Municipis de 
Catalunya corresponent a l’exercici 2017 que contempla la informació sobre la seva activitat institucional en el 
conjunt d’àmbits i àrees en els quals l’FMC ha desplegat la seva acció així com les prioritats definides i les 
activitats a elles vinculades. El document, així, respon a un reflex fidel de la informació provinent dels acords i 
resolucions adoptades pels òrgans de l’entitat així com dels serveis tècnics i jurídics que ha estat degudament 
sistematitzada.   

L’activitat associativa de l’FMC durant l’any 2017 s’ha centrat des del punt de vista intern en la consolidació 
organitzativa de l’estructura d’àmbits acordada a l’Assemblea General de 23 d’octubre de 2015. El canvi 
organitzatiu concentra en nou àmbits sectorials l’activitat de l’FMC i supera la vella organització a través de 
comissions, oferint major transversalitat a l’acció i millor suport per part dels serveis generals interns a l’abast. 
Aquesta activitat de caire orgànic-institucional i la renovació de la representació de l’entitat ens els diferents 
organismes mixtes de la xarxa institucional –principalment la vinculada a la Generalitat de Catalunya- però, 
també a partir de l’any 2015, la corresponent a la xarxa associativa municipal de la qual l’entitat forma part a 
través de la seva Presidència.  

La Memòria recull, doncs, les àrees d’activitat en les quals l’FMC ha mantingut una acció preferent tant en la 
defensa dels interessos locals en el conjunt de la xarxa institucional com en l’activitat d’assistència tècnica i 
jurídica als ens locals i en la vessant de la seva activitat formativa. Tot això, impulsant a més a més, línies de 
reivindicació ajustades als interessos locals que afecten el finançament local, un nou marc jurídic per als governs 
locals de Catalunya, o l’exercici de competències en els diversos sectors de l’activitat que avui són essencials 
per a les nostres comunitats locals. 

D’acord amb això, a proposta del Comitè Executiu de l’entitat, es proposa a l’Assemblea General l’aprovació del 
següent ACORD: 

Únic.- RATIFICAR l’acord del Comitè Executiu del 18 de juny de 2018 d’aprovació de la Memòria d’activitats i 
gestió de l’entitat corresponent a l’exercici 2017, de conformitat amb l’Annex I que consta de 126 folis rubricats i 
segellats pel secretari general i que s’integra en aquest acord a tots els efectes legals”. 
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Xavier Amor, president 

El punt 5 és la Memòria d’activitat i de gestió de l’entitat corresponent a l’any 2017, també és una ratificació de 
l’acord aprovat en la Comissió Executiva de 18 de juny de 2018. La teniu a disposició també en la molta 
documentació que entreguem en les Assemblees; aquí teniu tota la Memòria anual. Nosaltres en els Comitès 
Executius les anem aprovant trimestralment i finalment l’Assemblea aprova l’anual d’aquesta Memòria. 

Algunes dades que tenim aquí a la Memòria i alguns comentaris que sí que vull fer. Dir-vos que a dia d’avui 
l’FMC som 650 ens locals representats, això suposa 6’5 milions de ciutadans en el cens que nosaltres tenim a 
l’FMC i donem cobertura a 6’5 milions d’habitants. Vinculats al dia a dia de l’FMC tenim 1.100 electes locals i 200 
tècnics de diferents ajuntaments, que són els que donen vida a totes les comissions i totes les reunions de 
treball. Bàsicament els objectius que té l’FMC és la defensa del marc competencial dels municipis, promoure 
també els canvis que cada dia veiem que són més ràpids, que ens enfronten a nous reptes i que ens demana la 
ciutadania i assegurar una defensa eficaç de l’autonomia dels governs locals. Aquesta jo diria que és la 
característica o una mica el fet i el motiu pel qual estem aquí. Això ho fem actuant en xarxa, que és un dels 
temes que intentem també treballar a nivell intern però sobretot a nivell extern amb altres institucions, participant 
allà on ens criden per poder sumar i promovent la pluralitat, la col·laboració i la cooperació, cercant també la 
innovació i la modernització permanent. Pel que fa als temes de treball en xarxa, com deia abans, hem signat 22 
convenis amb entitats i institucions en l’any 2017-2018; hem obert moltes més línies d’actuació conjunta amb 
altres entitats municipalistes, ja sigui la FEMP, com l’ACM, com les federacions territorials de la FEMP i que de 
vegades també intercanviem algunes pràctiques o bones pràctiques. Informar que hem obert moltes més línies 
també de col·laboració i de reunions de treball, ja sigui amb entitats com sindicats, associacions empresarials, 
col·legis professionals, universitats, xarxes cíviques, tercer sector; amb tot això anem col·laborant cada vegada 
més amb ells. 

Pel que fa a tot el tema de la innovació de l’entitat, per intentar ajudar també a la modernització a què estem 
sotmesos cada dia, també dir-vos que continuem amb el Banc de Bones Pràctiques que tenim amb la Fundació 
Carles Pi i Sunyer, amb més de 260 pràctiques de 117 municipis; per tant que han estat acreditades com a bona 
pràctica per la seva qualitat. Participem també del Focus d’Innovació Local, del qual us hem enviat també als 
ajuntaments 48 trameses de publicacions o estudis, ja siguin de caire nacional o d’alguna experiència 
internacional que estan desenvolupant en altres països. 

El rol de l’FMC, com  no pot ser d’una altra manera, és el d’intentar lluitar i preservar per als drets de la 
ciutadania els temes d’ocupació, l’habitatge, la igualtat, la convivència, el transport, la proximitat; en definitiva, el 
dret a la ciutat que és el que ens fa també estar treballant aquí en el dia a dia. Esteu, estem en una organització 
capaç, professionalitzada, eficaç i transparent; jo crec que després d’aquest cicle de 5 anys, una entitat 
preparada també per als reptes de futur i per a una nova etapa que vindrà després de les eleccions municipals. 

Hem volgut dotar-nos també de nova governança, dotar-nos d’una manera nova de fer. També he de dir que, 
malauradament, la situació política ha dificultat la nostra feina. Però  tenim 9 àmbits de treball que despleguen 
l’activitat de la nostra entitat de forma mesurada i proporcional a l’activitat dels prop de 300 òrgans institucionals 
de col·laboració i participació amb la Generalitat de Catalunya i altres institucions.  

Un dels pilars ha estat i està sent l’assistència directa als municipis, personalitzada pel detall que qualsevol 
consulta que qualsevol ajuntament ens fa, ja sigui a través de consultes o informes, intentem donar resposta en 
moltíssims temes que ens ocupen el dia a dia. 

I l’altra pota que també s’ha posat de manifest és el tema de la formació; creiem que una formació de gran 
qualitat és estratègica. Hem crescut molt amb aquesta visió de la formació, hem fet en aquest curs 97 accions 
que han representat una participació de més de 10.000 persones a la formació de l’FMC en els darrers anys. Per 
tant jo crec que estem aportant, també, qualitat al dia a dia dels nostres ajuntaments. 

Pel que fa a la comunicació, hem ampliat les eines a l’abast  la newsletter setmanal ja arriba a més de 6.000 
persones, la revista en format paper arriba també a més 5.000 destinataris i pel que fa a les xarxes socials ara a 
Twitter estem ja al voltant dels 10.000 seguidors i la nostra APP ja la tenim descarregada més de 5.000 usuaris 
que reben comunicacions d’actualitat cada dia. El Mailchimp ja és una eina de comunicació diària amb tots els 
associats i usuaris de formació de l’entitat.  
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Què tenim d’ara en endavant o què estem fent o què ens ocupa ara mateix? Ara mateix ens ocupa la 
recuperació de la feina conjunta amb la Generalitat de Catalunya, estem lluitant per posar l’agenda local a sobre 
la taula del que ha de ser també el dia a dia del govern de la Generalitat. Hem mantingut ja les primeres reunions 
amb consellers, fins i tot amb el president Torra en una reunió institucional, i una reunió de treball amb la 
consellera de Presidència, Elsa Artadi. En els propers dies s'ha de produir la de Territori, properament, i després 
per un tema que també crec que comentarem, amb Interior que també la tindrem espero que molt aviat.  

Després treballem també la coordinació, treballem també per coordinar-nos i fer acció política municipalista 
conjunta amb l’ACM malgrat els canvis - com sabeu ha renovat la presidència, ha canviat el seu president - i per 
tant, allò que passa, quan ja coneixes una persona quan te la canvien has de començar una altra vegada. En 
aquest cas, amb el nou president Saldoni hi ha molt bona relació, molta comunicació i ara reprendrem aquesta 
feina que a vegades també ens interessa fer-la conjuntament amb l’ACM. 

Un treball directe que estem fent amb la FEMP i també el Govern d’Espanya treballant temes que sabeu que ara 
estan preocupant molt als ajuntaments com és el tema de plusvàlues, per exemple, que és un tema que hem 
anat treballant allà; el tema de policies locals i la regulació de les prejubilacions; amb Economia i amb el Ministeri 
d’Economia tot el tema del sostre de despesa. I finalment la batalla que vam donar amb el govern del PP, i ara 
també l’hem de donar amb el govern del Partit Socialista, que és el tema de l’LRSAL: com fem possible desfer el 
que tant va trencar aquesta llei. 

Dir-vos també que en la participació i en la relació Catalunya i Espanya, després d’onze anys hem recuperat les 
comissions bilaterals de treball entre els dos governs i que l’FMC participa com a membre, en la part de la 
Generalitat de Catalunya, en la d’Infraestructures que vam tenir aquesta setmana passada i que ja s’han 
emplaçat en pocs dies a tornar-la a convocar perquè tenim un tema important d’infraestructures a Catalunya que 
crec que s’ha de solucionar. En aquesta comissió hi ha part de la solució i, per tant, esperem que es pugui 
arribar a un acord satisfactori per a totes les parts. 

Dit això -ho he dit abans i ho he repetit dues o tres vegades- avui es tanca un cicle de 5 anys perquè després de 
les eleccions ja tindrem la nova direcció, on ens vam marcar uns objectius que crec, humilment, que hem 
complert i per tant donar-vos les gràcies a tots i totes per l’ajuda, per la feina feta; ens queden encara mesos de 
treball fins a la propera Assemblea i ho farem. Però sí que volia agrair avui en Assemblea la feina feta per tots i 
totes, començant pels vicepresidents que m’han aguantat molt, l’Executiva, que és el segon esglaó de suport, i 
l’Assemblea per extensió.  

Aquesta seria la presentació de la Memòria però, com sabeu, a la documentació teniu tots els detalls de totes les 
reunions, totes les trobades i tota la feina que hem fet. Per tant, si hi ha algun comentari a fer a la Memòria 
Memòria, discurs, -hi ha hagut una mica de tot-. No? Doncs hauríem de votar-la. A favor ? Molt bé. En contra de 
la Memòria, vots en contra? Abstencions? Vots en blanc? 

Resultat de la votació: la Memòria d’activitats i de gestió de l’entitat corresponent a l’any 2017 queda aprovada 
per unanimitat.  

Passem a l’últim punt que és simplement votar un canvi a l’Executiva. 

 
Juan Ignacio Soto, secretari general 
 

És la substitució de l’anterior alcalde de Parets, Sergi Mingote, per l’actual alcalde de la Llagosta el Sr. Óscar 
Sierra. 

 
Xavier Amor, president 
 

Óscar Sierra, que està aquí present, amb nosaltres. Bé, doncs hem de votar aquest canvi també. Vots a favor del 
canvi aquest a l’Executiva? Molt bé. Vots en contra? Abstenció? Vots en blanc? 
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Resultat de la votació: queda aprovat també per unanimitat.  

Xavier Amor, president 

Benvingut a l’Executiva, Óscar! 

 
 
6. Torn obert de paraules. 
 
Xavier Amor, president 
 
L’últim punt de l’ordre del dia és el torn obert de paraules; si us plau, aixequeu la ma si voleu intervenir. Prenem 
nota d’una primera.Alguna paraula més? Alguna intervenció més? Endavant. 
 
Olga Carbonell,  alcaldessa de Sant Climent Sescebes 
 
Nosaltres, des del grup d’ERC, volem fer constar una mica el malestar que ja vam demostrar l’any passat amb la 
disconformitat per l’actitud, més que per l’actitud pel silenci que va mostrar l’FMC en relació als fets i 
circumstàncies polítiques que varen tenir lloc l’any passat ja quan es va celebrar l’Assemblea. Estàvem parlant 
en aquells moments d’alguns alcaldes i càrrecs polítics investigats, estàvem parlant ja de gent detinguda i quan 
es va celebrar l’Assemblea, a l’Assemblea no s’havia fet cap pronunciament en aquest sentit. Senyor president 
se’ns va dir, i així consta en acta, que en prenien nota; no sabem com n’han pres de nota, però el que sí sabem 
és que un any després hi ha 700 expedients a Fiscalia amb el nom dels alcaldes, de tots nosaltres; d’aquests 
700 expedients alguns han donat ja lloc a actuacions judicials; d’aquests 700 alcaldes, més de 400 són membres 
associats de l’FMC i a dia d’avui l’FMC continua sense pronunciar-se en aquest sentit. Ha passat un any, però no 
només ha passat un any físic; en aquest any hem estat testimonis de les vulneracions més flagrants de drets i 
llibertats personals que ha tingut, no només el nostre país, sinó els seus ciutadans i les seves institucions. Crec 
que seria de rebut que l’FMC es manifestés públicament quan passen aquests fets, quan passen aquests 
successos, perquè en definitiva ens afecta directament. Els nostres associats, president, de veritat, ens ho 
demanen; ens demanen que volen sentir, com volen sentir el recolzament d’aquesta Federació a la qual estan 
associats, que ens manifestem i diguem públicament què pensem de tota aquesta situació. Reiterem, doncs, un 
any després, el nostre malestar, la nostra disconformitat amb aquest silenci i pensem que s’ha de corregir i que, 
evidentment, ens hauríem de posicionar. Això és tot.  
 
Xavier Amor, president 
 
Moltes gràcies. Com a FMC jo crec que no és cert que no hagi fet posicionaments en aquest sentit i sobre el 
procés; de fet alguns fins i tot consten per escrit i notes de premsa que l’FMC ha tret en moments, com diu en 
aquest cas la companya, complicats per al país i per a molts companys i companyes. Per tant penso que l’FMC 
sí que s’ha mostrat. És veritat que l’FMC el que no s’ha posat és darrera d’una proposta o d’un objectiu polític 
d’una part i, per tant, hem intentat amb pluralitat, que és el que representa també aquesta taula, doncs intentar 
avançar i sempre intentar no oblidar-nos del que sempre hem defensat aquí, que és intentar tirar endavant el que 
és l’agenda política local, que es una mica també el que en el dia a dia ens estan demanant en els nostres 
ajuntaments.  
 
Com a president he de dir que estic content de la situació actual de canvi; és a dir, de canvi en el sentit, en 
aquest cas, a l’Estat espanyol i d’obertura de diàleg i espero, i em consta també, que tot el tema dels alcaldes 
sembla que està aturat, i m’agradaria que fos així. I el que sí puc constatar és que s’han obert noves vies de 
diàleg; de fet -ho he manifestat abans- participem ara en reunions bilaterals amb l’Estat que fa 11 anys que no 
s’havien convocat i, per tant, espero i desitjo que hi hagi intel·ligència col·lectiva sobretot per sortir d’aquest 
atzucac que no ens interessa a ningú. Però torno a dir que el posicionament de l’FMC en moments clau ha 
quedat palès i jo crec que inclús públicament hem fet posicionaments en aquest sentit.  
 
Alguna paraula més? Sí. 
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Consol Cantenys, alcaldessa de Vilafant 
 
La meva intervenció és molt més pragmàtica encara que desprès del que he escoltat ara vaja.... Només volia 
recomanar que la documentació de l’Assemblea es doni en suport més lleuger i adequat al moment tecnològic.   
 
Xavier Amor, president 
 

Moltes gràcies a tots. Alguna qüestió més? Si no hi ha cap qüestió més, només una informació que a l’Executiva 
s’ha produït –per donar la informació, només-, s’ha produït un debat i fins i tot algun alcalde i alcaldessa aquests 
dies m’havien trucat amb la preocupació del tema de les prejubilacions de les policies locals; al Comitè Executiu 
n’hem estat tractant. També amb el tema que és el tema de les okupacions, que també ha sortit, i per tant quina 
feina farem plegats amb Interior, Justícia i fins i tot amb el Congrés de Diputats per tot això. Espero, en breu, 
poder donar més informació pel que fa al tema de policies locals; se’ns ha convocat a una reunió per als propers 
dies a la FEMP per aquest tema. En paral·lel també estem demanat la reunió amb el conseller d’Interior pel tema 
d’efectiu de Mossos d’Esquadra i reforç de Mossos d’Esquadra. Per tant, tot això us anirem informant via també 
telemàtica. 

 

Si no hi ha res més, aixequem la sessió. Moltes gràcies a tots! 

 

En no haver-hi més assumptes sobre els quals tractar, el president aixeca la sessió a les 13.52h, estenent-se 
d’ella la present acta. 

 

 

 

 

 

 

Xavier Amor i Martín   Lluïsa Moret i Sabidó 
President   Secretària 
 


